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SKOLEBESTYRELSESMØDE tirsdag den 9. december 2020 
KL. 18.00 – 19.00 på TEAMS.                                                      MØDEREFERAT 
 

Mødeleder: 
Mia Bigum Rix Nielsen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: 
 

Forældrerepræsentanter: Mia B. R. Nielsen, Michelle Lautrup, Birgitte Graversen, Tina Fogdal, Hans-
Henrik Knudsen. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Gitte Christensen, Johnny Dahl Nielsen, Christian Ellekrog 
og Marianne Herlufsen. 
Gæster:  

 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat / Aktioner 

1 Referat sidste møde Bilag 
 

Ingen kommentarer. 

2 Kort om skolens økonomi 
 

Anders Vi forventer at gå ud af 2020 med et mindre estimeret 
underskud. Jonas kommer på næste bestyrelsesmøde 
og giver et oplæg angående skolens økonomi. 

3 Status på lokalesituatio-
nen på FOS. 

Anders Orientering om afdeling B`s lokalesituation: Vi låner et 
lokale af afdeling D frem til sommerferien, men lokalet 
er ikke optimalt. Afdeling B flytter 3 klasser rundt for at 
løse lokalesituationen. 
Afdeling A er også presset i forhold til lokalesituationen, 
men de løser det på nuværende tidspunkt.  
Kommentar fra medarbejdersiden: De kvadratmeter, vi 
har på FOS er ikke bygget til specialundervisning. 
Formanden sender et skriv til Ole Steen Hansen om  
lokalesituationen på FOS både aktuelt i fremtiden. 

4 Fra formanden 
 

 Deltog i Fællesrådsmødet den 30/11. Agendaen var co-
rona status og Fredericia 7000 stemmer. I 7000 stem-
mer kom Fredericia op på ca. 5400 tilbagemeldinger. 
Der kan findes materiale på kommunens hjemmeside 
omhandlende dette. 
Mia og Tina deltog i det virtuelle landsmøde Skole og 
Forældre. Det omhandlede mest almeområdet. Håber 
der kommer mere ”kød” på næste år.  
 

5 Fra forældreråd (FAR) 
 

 Afdeling A: Ønske fra en forældrer om der kan laves et 
princip fra bestyrelsen i forhold  til deltagelse i LAN-par-
ties. Bestyrelsen vurderer ikke, at der skal laves princip 
på dette, men opfordrer til drøftelse på afdelingerne. 
Punktet tages op senere. 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat / Aktioner 

Afdeling B, C og D har besluttet at de først holder FAR- 
møde i disse afdelinger, når der er mulighed for fysisk 
møde. 

6 Fra medarbejdere 
 

 De fysiske rammer fylder. Håber på en klarhed i nær 
fremtid.  
Legepladsen på A er et hit. Den bliver brugt på en super 
god måde.  
Pandamien fylder selvfølgelig i alle afdelinger. 

7 Principper / politikker  Intet denne gang. 
 

8 Åbne punkter 
 

 Intet denne gang. 
 

9 Meddelelser – Evt.  
 

 Hærværk: Skolen har fået tilbagemelding fra Securitas. 
Det har været en god indsats, og der er ro på pt.  
Politi og opsøgende medarbejdere fortsætter denne op-
gave nu.  
Indkøb: Bus er indkøbt. 
Punkter til 16/12? – Intet 

10 Næste bestyrelsesmøde 
 

 Mandag den 22. februar. 
 

    

 
 


